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Zápisnica 

z 34. zasadnutia Rady vlády Slovenskej republiky pre mimovládne neziskové organizácie,  

 

ktoré sa konalo dňa 13. júna 2023 od 10:00 hod. do 12:00 hod.  

v Novej Cvernovke, Račianska 78, 831 02 Bratislava 

 

Účasť na zasadnutí: 

 Z 51 členov s hlasovacím právom prítomných 33, z toho: 

o za Komoru za verejnú správu 20, prítomných 14 – uznášaniaschopní 

o za Komoru za mimovládne neziskové organizácie 31, prítomných 19 – 

uznášaniaschopní 

 5 pozvaných hostí + 1 doprevádzajúca osoba 

9 zamestnancov Úradu splnomocnenca vlády SR pre rozvoj občianskej spoločnosti (ďalej len 

„ÚSV ROS“) 

Program odoslaný v pozvánke: 

1.Otvorenie 

2. Úvodné slovo splnomocnenca vlády SR pre rozvoj občianskej spoločnosti Filipa Vagača 

3. Zmena legislatívnych pravidiel vlády SR 

4. Zhodnotenie pôsobenia predošlej vlády z pohľadu MNO a Platforiem RV 

5. Návrh Akčného plánu Iniciatívy pre otvorené vládnutie na roky 2024-2026 

6. Návrh materiálu Princípy a pravidlá zapájania verejnosti do tvorby verejných politík 

7. Návrh legislatívneho zámeru zákona o službách vo verejnom záujme 

8. Zriadenie rezortných rád 

9. Rôzne/priestor pre otázky/diskusia 

10. Záver 

 

 

Zhrnutie rokovania v rámci jednotlivých bodov: 

1. Otvorenie 

Splnomocnenec vlády SR pre rozvoj občianskej spoločnosti Filip Vagač (ďalej len „splnomocnenec“) 

privítal všetkých prítomných členov na 34. zasadnutí Rady vlády SR pre mimovládne neziskové 

organizácie (ďalej len „Rada vlády MNO“). Zároveň ospravedlnil neprítomnosť predsedu Rady vlády 

MNO a informoval o svojom poverení vedením rady. Predstavil program zasadnutia a spýtal sa členov 

na ich pripomienky. Všetci prítomní členovia jednohlasne súhlasili s návrhom programu 34. zasadnutia 

Rady vlády MNO. 
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2. Zmena legislatívnych pravidiel vlády SR  

Splnomocnenec vyzval Katarínu Batkovú z organizácie VIA IURIS k predstaveniu témy v oblasti zmeny 

legislatívnych pravidiel vlády SR.  

Katarína Batková popísala dve vládou SR prijaté zásadné zmeny súvisiace s pripomienkovaním 

legislatívnych procesov, ktoré boli prijaté dňa 14. 12. 2022. Všetky pripomienky, ktoré podávajú 

občania môžu byť zrealizované výhradne cez portál Slov-Lex. Rovnaké pravidlo sa týka aj zberu 

podpisov. Z pôvodného dokumentu bola odstránená veta, že pripomienky je možné poslať aj inou 

formou. V marci 2023 na 33. zasadnutí Rady vlády MNO bolo schválené uznesenie k zmene legislatívy, 

aby zber pripomienok bol realizovateľný aj iným spôsobom ako len cez portál Slov-Lex a zároveň, aby 

aj poradné orgány vlády mohli vznášať zásadné pripomienky. Nasledoval rozhovor s vtedajším 

predsedom vlády SR Eduardom Hegerom, ktorý prisľúbil nápravu pri zmene. Medzitým však nastala 

zmena politickej situácie s výsledkom zmeny vlády, preto zástupcovia MNO opätovne predkladajú 

požiadavku k tomu, aby podpisy pre hromadné pripomienky bolo možné zbierať aj inak ako len cez 

portál Slov-Lex.  

Branislav Mamojka z platformy Národná rada občanov so zdravotným postihnutím v SR doplnil, že aj 

Rada vlády MNO môže predkladať pripomienky. Ďalej položil otázku, či je potrebné riešiť zmenu 

legislatívnych pravidiel, pokiaľ navrhovaná zmena zo strany vlády SR nie je v súlade so zákonom.  

Katarína Batková reagovala na predkladanie pripomienok poradnými orgánmi vlády, ktorými sú 

napríklad aj splnomocnenci. Pri kolektívnych orgánoch je tento proces komplikovanejší, je možný cez 

uznesenia na stretnutiach týchto poradných orgánov.   

Taktiež doplnila názor zástupcov MNO, že cieľom legislatívnej úpravy bolo obmedziť pripomienkovanie 

a realizovať ho len cez portál Slov-Lex. Predkladateľ si neuvedomil, že zákon je nadradený právny 

predpis a tým vzniká legislatívny chaos a právna neistota. Naďalej existuje nárok na predkladanie 

pripomienok aj inými prostriedkami, aj keď to legislatívne pravidlá nehovoria. Prvé dve vety ostali 

odkopírované zo zákona, tretia veta vypadla. Ľudia teraz budú predpokladať, že pripomienkovanie je 

možné len cez portál Slov-Lex, aj keď to v konečnom dôsledku tak nie.  

Marcel Zajac, podpredseda Rady vlády MNO, navrhol v uznesení špecifikovať a menovať 

splnomocnencov , ktorých sa má táto zmena týkať, nakoľko existuje veľké množstvo rád. Podotkol, že 

kolektívne poradné orgány majú k dispozícii mechanizmus, kedy môžu podať pripomienky za radu 

vlády aj po skončení medzirezortného pripomienkového konania (ďalej len „MPK“). 

Ladislav Šimko z Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR súhlasil 

s predchádzajúcimi vyjadreniami účastníkov. Podľa neho zákon hovorí o tom, že predkladateľ môže 

využiť na predkladanie pripomienok aj iný nástroj ako len portál Slov-Lex, s týmto súhlasia aj štátne 

orgány. Podľa kompetenčného zákona existujú 4 poradné orgány. Navrhuje nekomplikovať proces, 

definovať konkrétnych splnomocnencov, ktorých by sa uznesenie malo týkať. Ak v budúcnosti 

pribudne ešte mnoho poradných orgánov, spôsobí sa ešte väčší chaos.  

Splnomocnenec doplnil, že on ako poradný orgán vlády SR nemôže podať zásadné pripomienky. 

Postavenie splnomocnenca v tejto oblasti je nižšie ako postavenie občanov. Majú ho len stále poradné 

orgány vlády SR.  

Marcel Zajac uviedol, že stále platia legislatívne pravidlá, štatúty týchto poradných orgánov a existuje 

možnosť pripomienkovať aj po MPK, čo považuje za najlepšie riešenie. Upozorňuje, aby sa neprišlo 

o tento mechanizmus.  
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Splnomocnenec vyzval účastníkov Rady vlády MNO k hlasovaniu. Zmena nastala v bode č. 2., ktorý sa 

nebude týkať všetkých poradných orgánov, ale len splnomocnencov vlády SR. 

Všetci prítomní členovia Rady vlády MNO jednohlasne súhlasili s prijatím uznesenia, nikto sa nezdržal 

hlasovania.  

Rada vlády MNO prijala uznesenie č. 6. zo 13. júna 2023 k zmene legislatívnych pravidiel Vlády SR zo 

dňa 14. 12. 2022. 

 

3. Zhodnotenie pôsobenia predošlej vlády z pohľadu MNO a Platforiem Rady vlády MNO 

Splnomocnenec informoval, že vláda SR dňa 7. 6. 2023 schválila návrh na zmenu Štatútu 

splnomocnenca vlády SR pre rozvoj občianskej spoločnosti a návrh na zmenu Štatútu Rady vlády MNO. 

Marcel Zajac predstavil zúčastneným členom Rady vlády MNO správu, ktorá vypovedala o pôsobení 

predošlej vlády z pohľadu MNO a Platforiem Rady vlády MNO. Ospravedlnil sa, že dokument nebol 

odoslaný členom Rady vlády MNO vopred. Bude doručený v najbližšej dobe.   

Výkonný výbor Komory MNO vytvoril formulár, v ktorom jednotliví zástupcovia reflektovali negatívne 

a pozitívne pôsobenie vlád po voľbách od roku 2020. Hodnotenie hovorilo o vládach a mimovládnych 

neziskových organizáciách v previazaní na rezorty, v ktorých pôsobia. Formulár vyplnilo 13 platforiem 

a jedna expertka Rady vlády MNO. Nebola hodnotená len činnosť rezortov, ale uskutočnilo sa 

hodnotenie aj smerom k MNO.  

Činnosť Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR (ďalej len „MPSVaR SR“) bola v oblasti 

sociálnych služieb hodnotená kladne. Ministerstvo zdravotníctva SR bolo pozitívne hodnotené 

z hľadiska inovácií pri poskytovaní zdravotnej starostlivosti. Taktiež bola pozitívne hodnotená oblasť 

dobrovoľníctva v rámci Ministerstva vnútra SR (ďalej len „MV SR“), kde bola prijatá novela zákona 

s vytvorením dotačnej schémy pre organizácie, ktoré dlhoročne pôsobia v tejto oblasti. V oblasti práce 

s mládežou bola pozitívne hodnotená príprava a schválenie Stratégie SR pre mládež, ktorú pripravilo 

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR. Činnosť Ministerstva životného prostredia SR (ďalej 

len „MŽP SR“) bola pozitívne hodnotená predovšetkým v oblasti ochrany parkov a pri zavedení 

recyklácie plastových obalov. Spolupráca Ministerstva zahraničných vecí a európskych záležitostí SR 

(ďalej len „MZVaEZ SR“) a Platformy rozvojových organizácií – Ambrela priniesla úspešne 

zorganizovanú medzinárodnú konferenciu k rozvojovej a humanitárnej pomoci na Ukrajine a k 

integrácii odídencov z Ukrajiny. Pozitívne bola hodnotená aj finančná pomoc v čase pandémie pre 

MNO, odídencov z Ukrajiny aj dotačný mechanizmus EU-CARE. Zároveň bolo kladne hodnotené 

zaujatie postoja a jeho udržanie vládou SR k pomoci na Ukrajine počas vojny.  

Negatívne hodnotenie si vyslúžil proces schvaľovania novely zákona o dobrovoľníctve, ktorý bol zložitý, 

zdĺhavý a vláda sa dlho bránila vytvoreniu finančného mechanizmu. V oblasti sociálnych služieb sa stále 

nevyriešil komponent 13 z Plánu obnovy a odolnosti a zákon č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách je 

naďalej likvidačný pre neverejných poskytovateľov.  

Stratégia SR pre mládež bola síce vypracovaná a schválená, ale jej tvorba nebola realizovaná 

participatívne.  

MŽP SR bola vyčítaná problematická spolupráca a nedostatočná komunikácia s úradom podpredsedu 

vlády SR Štefana Hollého pri tvorbe zákonov EIA, v ktorých je vylúčená občianska participácia 

prostredníctvom  zrýchlenia konania. 
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Zástupcovia MNO pozitívne hodnotili prácu ÚSV ROS, prijatú Koncepciu rozvoja občianskej spoločnosti 

na Slovensku na roky 2022 – 2030 a Akčný plán Koncepcie rozvoja občianskej spoločnosti na Slovensku 

na roky 2022 – 2026. Taktiež bolo kladne hodnotené aj prepájanie zástupcov MNO na štátne orgány 

cez splnomocnenca vlády SR a zlepšenie participatívneho zapájania aj v oblasti dobrovoľníctva.  

Zástupcovia MNO ocenili podporu organizácií počas utečeneckej krízy, oceňovanie od prezidentky SR 

a ocenenie MZVaEZ SR.  

Rola MNO pri tvorbe programových kritérií, účasť pri implementácii EŠIF projektov a partnerstvo 

nadobudli významnejšie a plnohodnotnejšie kontúry, ako tomu bolo v minulosti. Zlepšil sa rešpekt 

a spolupráca. Finančné ohodnotenie zapojených expertov v daných oblastiach pri tvorbe 

a implementácii sa nastavilo už ako riadna verejná služba, nielen dobrovoľnícka práca, ako tomu bolo 

v minulosti.  

Ako jeden z významných a pretrvávajúcich problémov je naďalej chýbajúca medzirezortná spolupráca 

– rezortizmus.  

Veľmi negatívne bolo hodnotené tzv. „hejtovanie“ od predstaviteľov vlád. Pokračovanie 

v dezinformáciach o neziskovom sektore a nedostatočné vymedzenie a zaujatie stanoviska k týmto 

výrokom. Obrana ostala len na pleciach MNO, pričom zmena bola deklarovaná aj v programovom 

vyhlásení vlády SR.   

Stále pretrvávajúca nedostatočná participácia pri tvorbe legislatívnych procesov, predovšetkým pri 

zákonoch EIA, SEA.  

Obchádzanie legislatívnych pravidiel daných vládou SR, obchádzanie participatívneho procesu, čoho 

dôsledkom bola legislatívna smršť v predvolebnom období.  

Splnomocnenec vyzval účastníkov po skončení predstavenia správy k diskusii a doplnil, že v tomto 

bode neprebieha hlasovanie ani schvaľovanie správy. Správa mala len informatívny charakter 

a predstavovala námety do budúcna. Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 

4. Návrh Akčného plánu Iniciatívy pre otvorené vládnutie na roky 2024 - 2026 

Lucia Lacika z ÚSV ROS predstavila nultý  návrh Akčného plánu Iniciatívy pre otvorené vládnutie na 

roky 2024 - 2026, ktorý je otvorený na pripomienkovanie do 19. 6. 2023. Vyzvala všetkých účastníkov 

k participácii a jeho spolutvorbe. Následne bude dokument vložený do legislatívneho procesu, ktorý 

zahŕňa vnútrorezortné pripomienkové konanie, predbežné pripomienkové konanie a MPK.  

Akčný plán využíva dva aktivačné momenty: pôsobenie aktuálnej vlády SR a Iniciatívu Summit za 

demokraciu. 

Jednotlivé body Návrhu akčného plánu Iniciatívy pre otvorené vládnutie na roky 2024 – 2026: 

1. Občianske zhromaždenia ako inovatívna forma participácie občanov na veciach verejných. 

2. Podpora partnerstva medzi vládou a občianskou spoločnosťou v neformálnom hodnotovom 

vzdelávaní k demokracii, ľudským právam a občianstvu. 

3. Podpora slobody tlače a ochrany novinárov, novinárok. 

4. Zabezpečenie evidencie údajov o konečných užívateľoch výhod obchodných spoločností 

v jednom registri. 

5. Zlepšenie vnútorných systémov oznamovania protispoločenských činností a ochrany 

oznamovateľov ústredných orgánov štátnej správy. 
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6. Zvyšovanie dopadu otvorených dát podporou aktivít k ich využívaniu relevantnými aktérmi. 

7. Meranie otvorenosti vlády prostredníctvom indexu participatívnej a otvorenej vlády.  

Splnomocnenec otvoril diskusiu k návrhu akčného plánu. 

Milada Dobrotková z Asociácie poskytovateľov sociálnych služieb predniesla komentár k otvoreným 

dátam a ich potrebe. Chýbajú dáta pri poskytovaní sociálnych služieb a zdravotnej starostlivosti, chýba 

prepojenie poskytovateľov sociálnych služieb v prepojení na rezorty. Ich nedostatok neumožňuje 

vytvorenie základov pre spoluprácu medzi MPSVaR SR a MZ SR.  

Mária Machajdíková z MPSVaR SR položila otázku, či sa otvorené dáta plánujú riešiť medzirezortne.  

Lucia Lacika ozrejmila, že Dátová kancelária MIRRI SR má za úlohu zbierať dáta a prepájať rezorty.  

Eva Gonçalves z Ministerstva financií SR uviedla, že posilnenie rozhodovania na základe dát patrí medzi 

dlhodobé priority novej vlády. Prekážku predstavuje problematika ochrany osobných údajov aj prístup  

Úradu na ochranu osobných údajov. Ministerstvo financií SR (ďalej len „MF SR“) bude pripravovať 

analýzu k dátam a sú pripravení spolupracovať s ostatnými rezortmi.  

Ladislav Šimko potvrdil už vopred zmienené problémy o prepájaní dát prostredníctvom Dátovej 

kancelárie na MIRRI SR. Jednotlivé ministerstvá, ktoré disponujú dátami nie sú otvorené k ich zdieľaniu, 

taktiež je dôležité vysporiadať sa s ochranou osobných údajov.  

Splnomocnenec uzavrel diskusiu k návrhu Akčného plánu Iniciatívy pre otvorené vládnutie na roky 

2024 – 2026.  

 

5. Návrh materiálu Princípy a pravidlá zapájania verejnosti do tvorby verejných politík 

Alexandra Poláková-Suchalová z ÚSV ROS predstavila nelegislatívny materiál vychádzajúci z úlohy č. 2 

Akčného plánu Koncepcie rozvoja občianskej spoločnosti na Slovensku na roky 2022- 2026 (úloha C.18. 

uznesenia vlády SR č. 549/2022), ktorý je novou verziou Pravidiel zapájania verejnosti do tvorby 

verejných politík z roku 2014. Jeho tvorba prebiehala v širokom participatívnom procese. Zapojení boli 

zástupcovia niektorých ÚOŠS konkrétne: MF SR, MDaV SR, MS SR, MK SR, MŽP SR, MPRV SR, Úrad 

podpredsedu vlády SR, ÚSV ROS. Za občiansku spoločnosť: SAV, KP FiF UK, ÚVP FSEV UK, Komora MNO 

– AOPP, Združenie Slatinka, Iniciatíva za vládu zákona (Rule of Law Initiative). 

Materiál obsahuje vymedzenie používaných pojmov, princípy participatívnej tvorby verejných politík, 

pravidlá zapájania verejnosti do tvorby verejnej politiky.  

Splnomocnenec otvoril diskusiu k Návrhu materiálu Princípy a pravidlá zapájania verejnosti do tvorby 

verejných politík. Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 

6. Návrh legislatívneho zámeru zákona o službách vo verejnom záujme  

Adriána Kováčová z ÚSV ROS predstavila návrh legislatívneho zámeru a jeho tvorbu, ktorá prebiehala 

prostredníctvom fokusových skupiny, okrúhlych stolov a expertného panelu s relevantnými 

účastníkmi. Ďalej predstavila jednotlivé okruhy návrhu legislatívneho zámeru: odôvodnenie potreby 

novej právnej úpravy, definícia služieb vo verejnom záujme, klasifikácia služieb vo verejnom záujme, 

subjekty oprávnené vykonávať služby vo verejnom záujme, zoznam poskytovateľov služieb vo 

verejnom záujme, výberové konanie pre poskytovanie služieb vo verejnom záujme, financovanie 

služieb vo verejnom záujme, dohľad nad financovaním služieb vo verejnom záujme.  
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Splnomocnenec otvoril diskusiu k Návrhu legislatívneho zámeru zákona o službách vo verejnom 

záujme.  

Laura Dittel, významná osobnosť menovaná splnomocnencom, navrhla dlhšie časové obdobie pre 

definovanie služieb vo verejnom záujem ako 3 roky, aby nebolo poskytovanie služieb závislé od 

politických cyklov.  

Marcel Zajac navrhol neviazať sa na aktuálnu legislatívu, ale pozrieť sa na príklady zo zahraničia. 

Nedefinovať služby na konkrétne časové obdobie, nakoľko poskytovanie služieb je dlhodobé.  

Milada Dobrotková uviedla, že o téme služieb vo verejnom záujem sa hovorí už desiatky rokov. 

Navrhla, aby sa prihliadalo aj na verejné služby, akými sú poštové a televízne služby a taktiež aj služby, 

ktoré sa poskytujú pri doručovaní dôchodkov pre seniorov vo všetkých lokalitách a regiónoch 

Slovenska. Netreba zabudnúť ani na zabezpečenie zdravotnej starostlivosti. Tieto služby sú potrebné 

pre celú škálu obyvateľstva vo všetkých regiónoch aj tam, kde ich nemajú komerčne dostupné.  

Marcela Dobešová z platformy Fórum života uviedla, že predložený legislatívny zámer nerieši bazálny 

problém partnerstva neziskového sektora s verejným sektorom, financovania a inštitucionálnej 

stability. Snahou je len zabezpečiť zdroj financovania, ktorý v konečnom dôsledku administratívne 

zaťaží verejnú správu a MNO.  

Navrhovaný legislatívny zámer by mal primárne vychádzať z Protokolu č. 26 o službách všeobecného 

záujmu, ktorý vykladá význam služieb všeobecného záujmu Zmluvy o fungovaní Európskej únie 

a zahŕňa spoločné hodnoty Únie v zmysle článku 14 Zmluvy o fungovaní Únie. Nemal by vychádzať 

prioritne zo slovenskej legislatívy.  

Pri službách vo verejnom záujme je potrebné zamerať sa na služby, nie na poskytovateľa. Hospodárske 

a nehospodárske služby rozdeliť. Nie je potrebná zmena financovania na niekoľko rokov, nie je 

potrebný príspevok pri poskytovaní služieb, aktuálne pravidlá sú dostatočné. Samospráva ich dokáže 

vykonávať dlhodobo. Hlavným cieľom je, aby neverejní poskytovatelia boli partnerom pre štát.  

Splnomocnenec ukončil diskusiu a vyzval zúčastnených k hlasovaniu o uznesení, v ktorom sa odporúča 

pokračovať v konzultačnom a legislatívnom procese prerokovania predložených materiálov.  

Všetci prítomní členovia Rady vlády MNO jednohlasne súhlasili s prijatím uznesenia, nikto sa nezdržal 

hlasovania.  

Rada vlády MNO prijala uznesenie Rady vlády Slovenskej republiky pre mimovládne neziskové 

organizácie č. 7. z 13. júna. Pokračovať v konzultačnom a legislatívnom procese predložených návrhov. 

 

7. Zriadenie rezortných rád 

Splnomocnenec predstavil návrh uznesenia k vzniku rezortných rád.  

Marcel Zajac navrhol okrem uvedených troch rezortných rád zriadiť aj medzirezortnú skupinu 

s názvom klimatická zmena. Táto námietka vychádzala od klimatickej koalície, ktorá zoskupuje viaceré 

environmentálne organizácie.   

Marcela Dobešová navrhla, aby vznikla ďalšia rezortná rada, konkrétne rezortná rada MF SR. 

Branislav Mamojka navrhol, aby schvaľovanie štatútu bolo presunuté na zriaďovateľa (Radu vlády 

MNO) a vznik rezortných rád bol v kompetencii rezortu a MNO.  
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Splnomocnenec reagoval na Branislava Mamojku, že aktuálne rozdelenie kompetencií bolo 

odhlasované na predchádzajúcej Rade vlády MNO a bolo schválené vládou, preto navrhuje tento stav 

ponechať.  

Branislav Mamojka reagoval, že by bolo dobré mať rámcový štatút ako vznikajú rezortné rady.  

Peter Sepeši z Ministerstva spravodlivosti SR mal otázku k procesu, ako vznikalo zloženie rezortných 

rád. Keďže prišlo k zmene vlády a tým aj k personálnej zmene na postoch jednotlivých ministerstiev, 

terajšia reprezentácia rezortu spravodlivosti nemá dostatočnú vedomosť o rezortnej rade Ministerstva 

spravodlivosti SR (ďalej len „MS SR“). Navrhuje, aby najprv prebehli diskusie so zástupcami MS SR 

a zodpovedali sa nevyjasnené otázky. 

Na jeho návrh bola rezortná rada MS SR z uznesenia vyňatá.  

Splnomocnenec vyzval účastníkov k hlasovaniu o uznesení k rezortným radám. Proti bol zástupca MŽP 

SR, zdržali sa dvaja a 33 účastníkov hlasovalo za.  

Rada vlády MNO prijala uznesenie č. 8. z 13. júna 2023 Zriaďuje rezortné rady na základe článku 7a 

štatútu Rady vlády pre MNO: 

1. Rezortná rada Ministerstva vnútra 
2. Rezortná rada Ministerstva životného prostredia  

 
 

Matej  Opatík reagoval na hlasovanie. MŽP SR nemá problém so vznikom rezortnej rady MŽP SR, ale 

z rovnakých dôvodov, aké uviedol aj štátny tajomník Peter Sepeši, nové vedenie rezortu nedisponuje 

dostatočnými informáciami pre vznik rezortnej rady. Sám nemá kompetenciu rozhodnúť o jej zriadení 

prípadne nezriadení. Dostal splnomocnenie/mandát hlasovať proti. Navrhuje stretnutie a ďalšiu 

diskusiu.  

Eva Gonçalves reagovala, že chápe frustráciu predstaviteľov MNO, no nepovažuje takéto urýchlené 

rozhodovania za systémové riešenie. Je potrebná diskusia a stretnutia, ktorým sú zástupcovia MF SR 

otvorení a prístupní.  

Splnomocnenec uviedol, že zabezpečí oslovenie dotknutých rezortov, aby sa následne uskutočnila 

diskusia o presnejšom vymedzení rezortných rád. Na najbližšom stretnutí Rady vlády MNO budú 

prednesené výstupy z týchto stretnutí.  

Splnomocnenec ukončil 34. zasadnutie Rady vlády MNO. Informoval o ďalšom zasadnutí, ktoré sa 

uskutoční 19. septembra 2023. Zároveň pozval členov Rady vlády MNO na konferenciu Spájame sa za 

demokraciu, ktorá sa uskutoční hneď po ukončení zasadnutia Rady vlády MNO.   

 

V Bratislave 16. 6. 2023 

Zápis pripravili: Lucia Švecová, Michaela Ďurdíková a Adriana Tomaníková 

Schválil: Filip Vagač 

 

 


